
                                   Obecné zastupiteľstvo Malé Kosihy 

  Zápisnica 

Zo VII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malých Kosihách, dňa 07.06.2024 o 16:00 hod. 

v zasadacej miestnosti v Malých Kosihách. 

 

K bodu 1.   Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Attila Pszár. Štefan Molnár a Marian 

Czibulya boli zo zasadnutia ospravedlnený. 

K bodu 2.   Za zapisovateľa bola navrhnutá p. Mišalová, overovatelia Kinga Házelmajer 

a Alexandra Koselák. Poslanci návrh schválili.  

K bodu 3.   Návrh programu schôdze poslanci schválili. 

K bodu 4.   Hl. kontrolór oboznámil poslancov s obsahom plánu HK na II. polrok 2024. 

Poslanci plán schválili. 

K bodu 5.   Hl. kontrolór podal odborné stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2023, 

práca je vykonaná v súlade so zákonom a preto navrhuje záverečný účet schváliť. Poslanci 

stanovisko zobrali na vedomie. 

K bodu 6.   Na základe návrhu kontrolóra poslanci bez výhrad schválili výsledok 

rozpočtového hospodárenia a záverečný účet obce k 31.12.2023. 

K bodu 7   F. Podhorsky v krátkosti informuje o výročnej správe a o tom, že obsahovo našiel 

všetko podľa plánu a zákona. Poslanci výročnú správu zobrali na vedomie. 

K bodu 8   Návrh rozpočtového opatrenia dostali poslanci v predstihu pre jej oboznámenie sa. 

Hl. kontrolór požiadal o úpravu názvu v obsahu RO z názvu dotácie na dotácie 

z predchádzajúcich rokov. Poslanci rozpočtové opatrenie 01/2024 schválili. 

K bodu 9  Na základe mnohých predošlých diskusií o potrebe kúpy nového traktora na 

kosenie žiada starosta o schválenie kúpy kosačky Stihl pre efektívne kosenie v obci. Poslanci 

návrh schválili. 

K bodu 10. Starosta sa poďakoval každému, kto sa podieľal a pomáhal na dni detí a športu 

1.júna. Dodal, že mužstvo z obce Plášťovce dva dni pred akciou zrušili svoj príchod a preto sa 

futbal uskutočnil len s vlastnými hráčmi z Malých Kosíh. Tento rok nám pripravoval jedlo 

Gúdor Ladislav, ktorý pripravil guláš z diviny výborne. Jeho spoluprácu očakávame aj 

nasledujúce roky.                                                                                                                              

Informuje, že sme zaviedli gratulovanie 90. jubileí narodenín v obci. Tento vek pokladáme za 

úctyhodný a preto každému nášmu občanovi v tomto veku pôjdeme osobne zagratulovať 

s kvetmi, diplomom a malou pozornosťou.                         

Obnova kostola je vo fáze dokončovania. Doplnia sa už len odvodňovacie kanály a chodník 

zo zámkovej dlažby. Tieto náklady činia farnosť.                                                                                            

Oprava kamenného kríža na cintoríne je naplánovaná na mesiac jún- júl. Dotáciu sme podali 

tak ako na tento kríž aj na ďalšie potrebné materiály ako kosačka, pivné sety, nožnicové stany, 

agregátor.                                                                                                                                                        

Starosta informuje poslancov o vstupenkách do ZOO v Budapešti, ktoré dobrovoľne zakúpila 



pre deti MŠ poslankyňa A. Koselák. Ostatné náklady ako transport tam a späť s autobusom 

ostanú na náklady nášho občianskeho združenia.                                                                             

Starosta informuje o plánovanom výlete na Balaton -  Siófok dňa 13. júla. V prípade dažďa je 

pripravený plán B a to je výlet na maďarský Bükkfürdő. 

Ďalej starosta informuje o zvýšenom  počte odpadov vedľa kontajnerov ako sú pneumatiky 

a ďalšie do kontajnera nepatriace odpady. Starosta rieši situáciu.                                                                

                                                                           

Obec úspešne spustila aplikáciu Smartobce za podpory firmy Dobraobec s.r.o., ktorá 

umožňuje občanom bezplatný rýchly prístup k aktuálnym udalostiam v obci na ich smartfóne.                            

Obec si aj tento rok pripomenula výročie podpísania Trianonskej mierovej zmluvy uložením 

venca a slávnostným príhovorom starostom obce k Trianonskej tabuli na stene kultúrneho 

domu. 

Starosta spätne poďakoval aj zúčastnením za pomoc pri dobrovoľnom zbieraní odpadkov 

v obci z príležitosti dňa Zeme v apríli.                                                              

Čaká nás ešte v auguste rodinný vodný deň, kde sa presný dátum ešte určí.                                         

Veľké upratovanie Ipľa sa zorganizuje aj tento rok. V prípade záujmu bude možné 

o zapojenie sa aj do tejto akcie. Poslanci nadiktovali veľkosti tričiek ktoré potrebujeme 

k vyhotoveniu tričiek na tento rok.                                                          

O dva týždne t.j. 22.06.2024 nás čaká deň obce kde žiada poslancov o pomoc a ich príchod na 

09:00 hodinu. Tento rok sa nebude variť vnútri v kultúrnom dome ale iba na dvore.                       

Obec sponzoruje zadarmo 1 sud piva a 1sud kofoly pre návštevníkov. Po minutí bude 

k dispozícií predajca nápojov a občerstvenia.                                                                              

Na jesenný deň dôchodcov vystúpi Mikle Peti zo Štúrova, nakoľko dohodnutý Doman Gabi 

zrušil svoje vystúpenia.                                    

Damek Tomáš na záver dodal, že vymaľoval urnovú stenu a tým pádom je urnová stena 

dokončená.    

K bodu 11    Na záver sa starosta poďakoval za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Overovatelia zápisnice: Kinga Házelmajer ..................................... 

    Alexandra Koselák ..................................... 

Zapisovateľ:   Jana Mišalová  ..................................... 

 

 

 

Starosta obce 

Pszár Attila 


